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Dr. Szepes András Elnök úrr (továbbiakban Elnök) köszöntötte az űlés részt vevőit. Távolrnaradását
Szigetiné Lászlő Erika és Gralram Marianna - egészség|igyi okok - jelezték. Megállapítoíta, hogy az
e lnökségi |ilés lratározatképes.
1. Elnök tájékoztatása az előző ü|és utáni eseményekről

- Az országgyűlés döntött, megszüntette a kötelező orvosi kamarai tagságot. Ennek éftelmében,
aki egy hónapon beliil nem jelenti be a tagság megtarlását annak törlődik a kamarai tagsága.
A ,,Manditler" -ben rnegjelent cikkre az MMK elnöke egy fontos, a rnérnöki karnarák
tevékenységét taglató tényeket íartalmaző észrevételt tett. A válaszlevél is megjelent ugyanazon a
felületen.
A kérdéskörben nem egyelőre nem kívánunk vélernérryt rryilvánítani.

- Az MMK-val közösen rendezett kamarai bál jó hangulatú volt, jólsikerült. Mintegy 40 tornbola
tárgy volt, közte értékes nyereményekkel.

- A titkár bejelentetteo elkészítettük a hírközlési műszaki jogosultságok rnódosítására vonatkozó
határozatokat, a kritikus eseteket a Hírközlési Szakcsopor1 vezetőjével egyeztetttik.

2. Szakcsoport tisztújítások helyzete
Klein Pál ismertetést adott, miszerint két szakcsopoftunk esetében Yízgazdálkodási
szakcsoportban a jelölések rnegtöfiénte|<, a választás előkészítése zajlik, a Környezetvédelrni
szakcsopotlban a jelölések előkészítése folyarnatban van - atisztűiitás elirrdLrlt. A többi szakcsoport
esetében 2022-berl lezajlott a tisztúrj ítás.
A kis létszárnúr szakteri-iletekett -akusztika 5 fő, egészségűgy 4 fő, szilárdásvány bárryászat4fő,faipar
4 fő, gáz-olaj 5 fő - nem indokolt a szakcsopoftok szervezése.
Az anyagrnozgatás mintegy 30 fó, építési 44 fő elsódleges tag, gépész 40 fő, tűzvédelrni 16 fő
elsődleges tag, szakterületek esetében cólszerű, indokolt a szakcsopoftok szervezése.
A geoteclrnika szakterületet célszeríi lelrne a kapcsolódások okán a tarlószerkezeti szakcsopofthoz
kapcsolni.
Az építési szakteri-iletert a szervezés előkésztésében Kállai-Borik Róbeft segítséget ígért (FEHÉnÉe;.
A tűzvédelern szakteriiletetr a múrlt évberr Kelernen Csaba volt a felkéft szervező, őt kellene ismét
megkeresni.
Klein Pál a szakcsopofiok szervezésében további lépéseket tesz, ehhez a kamara titkársága a
továbbiakbarr is segítséget nyúrjt.

3. Továbbképzések2023-ban
Avízgazdálkodási szakcsoportnál a továbbképzés szervezése előrehaladott lrelyzetberlvan. Az Elnök
kéri a továbbképzéssel nrég rrern foglalkozó szakcsopoftokat, nézzerrck utána és adják rneg a
javaslataikat.



Kiss T.; atagozattörzsanyagai általában csak májusban frissülnek, azt figyeletnbe véve készítik el a
javaslatLrkat.

Grimm V.; náluk is később, áprilisra várható azűjtovábbképzési anyagok elkészítése atagozatrál,
Elnök: kérdezte, a KTE rendezvényt miér1 nem akkreditálták továbbképzéskéttt, erre válaszként
ellrangzott, hogy a jövóbelr rnegfontolják.

4. Alapszabálymódosítása
Az Elnök tájékoztatott, a tervezetet elkészítettük, a választással és a kitüntetésekkel kapcsolatos
szövegrészek kikeri_iltek a rnódosítással.
Készítetttink egy úÚ kitüntetési szabályzaíoí, ennek keretéberr a Bory jenő díj alapítő okirata is átírásra
keriil. Az örökösök köztil egy illetékessel rnár felvette a kapcsolatot a névhasználat további
elrgedélyezésélrez.
Kérdés, hogy a tervezetet mégaz elnökségi döntés előtt kikiildji,ik-e a tagság felé vélernérlyezésre?
Az elrrökség egyetérlésben úgy dörrtött, hogy az alapszabály módosítás tervezeíéí kiildjtik ki
véletnényezésre a tagoklroz.

5. SzMSz módosítása
A titkár elmondta, a szükséges módosítások - névváltozás, új elnökségi tagok adaíai -
átvezetésre kerültek, az elnökség felé a tervezet véleményezésre kiküldhető.

6. A Fejér Megyei Mérnökökért Alapítvány tájékoztatőja (Kállai-Borik Róbert kuratóriumi
elnök)
A dip|omad íj pályázatok beérkeztek, a kiértékeléstik folyanratbatr van. A díjakat aíavaszi zárővlzsgák
után fogják átadni.
Az ösztöndíj pályázatok is kiírásra keriiltek, a pályázaíok is beérkeztek, az elbirálásuk folyamatbarr
Vall,

7. Tagsági,_

Név Kérelern Javaslat

Ács Attila tagfelvétel tagfelvétel

Balczer János tagfelvétel tagfelvétel

Bor Dánie| tagfelvétel tagfelvétel

Dudik Boldizsár tagfelvétel tagfelvétel

Gyenizse Gábor tagfelvétel tagfelvétel

Kis István tagfelvétel tagfelvétel

Papp Csongor Attila átjelentkezés átjelerrtkezés

712023. (03.06.) számú Elnökségi Határozat

A kérelmezők tagfelvételét az Elnökség 6 fő igen, 0 fö nem, 0 fő tartőzkodás mellett
elfogadta, mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.



A beérkezetttervezői kérelmet áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:
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